
 

Beskedet till simklubben lyder - vänta och se! 
 

 
BORÅS | Vad ska egentligen hända med Alidebergsbadet? Ja, det är många som 
undrar sedan den dåliga standarden uppmärksammats. I slutet av juni vände sig 
därför Simklubben Elfsborg till Karl-Gustav Drotz (kd) för att få ett besked om 
kommunens planer. 
 
Simklubben undrade bland annat om det är realistiskt att tävlingssimmare och motionärer får 
en ”riktig” bassäng inom en snar framtid.  
Nu har Karl-Gustav Drotz svarat och han säger i princip ”vänta och se”. Åtminstone till hösten 
då frågan ska tas upp i budgetberedningen. ”Jag kan därför inte ge några konkreta besked 
annat än att vi är positiva till en lösning som förhoppningsvis gillas av alla”, skriver han. 
 

 

Av Anette Wiik 2007-08-13
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